



中國香港賽艇協會

HONG KONG, CHINA ROWING ASSOCIATION

18 October 2017

Dear all affiliated Clubs and Centre Users,

Important Notice – Reservation of Boats, Ergos & Venues for Preparations of the 39th Hong Kong Rowing Championships

As you may be aware that the 39th Hong Kong Rowing Championships (HKRC) will be held on 28 and 29 October 2017 at both Rowing Centres. In preparations for this annual large scale event, please be informed that all the **HKCRA Rowing Boats will be reserved for the HKRC starting from 9:00 am on 19 October to 3 November until 3:00pm.** In other words, all the Clubs and Centre Users are not able to use the HKCRA Rowing Boats for training or any other activities during this period.

Meanwhile, we will start the venue set up and decorations at both Rowing Centres from 23 October onwards and therefore, the use of Centres facilities will be arranged as follows:-

Date	Equipment/Facilities/Work
19 Oct - 3 Nov (to 15:00hrs)	Not able to use HKCRA and EAG Rowing Boats
23 - 25 Oct	Decorations carry out at STRC and JCSMRC (included Ergo Rooms)
23 Oct- 3 Nov (to 15:00hrs)	Ergos and Ergo Rooms at STRC and JCSMRC are not opened for use
	Meeting Room at STRC are not opened for use
27 Oct (from 17:30 to 21:00hrs)	Roof and Ergo Room at STRC will be reserved for the Welcoming Dinner for the HKRC
28 - 29 Oct	STRC and JCSMRC will be reserved for the HKRC
30 Oct (9:00-15:00hrs)	Sha Tin Rowing Centre closed

Thank you for your patient and kind co-operations for the above arrangements.

Hong Kong, China Rowing Association

17.10.2017



中國香港賽艇協會

HONG KONG, CHINA ROWING ASSOCIATION

致各屬會及中心使用者:

重要通告

「第 39 屆香港賽艇錦標賽」- 預留艇隻、室內賽艇機及場地

「第 39 屆香港賽艇錦標賽」將於 2017 年 10 月 28 至 29 日，在沙田及賽馬會石門賽艇中心舉行。為籌備是次賽事，所有賽協的公家艇隻，將於 10 月 19 日上午 9 時至 11 月 3 日下午 3 時停止使用。在此期間，所有屬會及中心使用者將不得使用屬於賽協的艇隻作為訓練或其他所有用途。

同時我們將於 10 月 23 日起在兩個賽艇中心進行場地佈置工作，屆時部份器材或設施將暫停使用，安排如下：

日期	器材/設施/工作
10 月 19 日至 11 月 3 日 (下午 3 時前)	賽協公家艇隻及已出租的艇隻暫停使用
10 月 23 日至 25 日	進行場地佈置工作
10 月 23 日至 11 月 3 日 (下午 3 時前)	沙田賽艇中心及賽馬會石門賽艇中心的拉機房及室內賽艇機暫停使用
	沙田賽艇中心會議室暫停使用
10 月 27 日 (下午 5:30 至晚上 9 時)	沙田賽艇中心天台及拉機房預留作歡迎晚宴之用
10 月 28 日至 29 日	沙田及賽馬會石門賽艇中心暫停服務
10 月 30 日 (上午 9 時至下午 3 時)	沙田賽艇中心暫停服務

務請各屬會及中心使用者留意上述的臨時安排，不便之處，敬請原諒。

中國香港賽艇會
2017 年 10 月 17 日